
於澳洲，日本，中國澳門及新加坡精選商戶簽賬消費，
尊享高達25％簽賬回贈

國家：澳洲

Up to 25% spending rebate at selected merchants in 
Australia, Japan, Macau China and Singapore

Country: Australia

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.jurlique.com.au

於Jurlique單一消費滿220澳元或以上，可享10%消費回贈
Receive 10% spending rebate on single purchase of AUD220 or 
above at Jurlique

優惠適用於Jurlique專門店及網上消費交易，不適用於百貨公司專櫃。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to Jurlique direct-operating boutiques and online purchase.  The offer is not applicable to 
purchases at department stores. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於悉尼機場的Heinemann Tax & Duty Free Stores單一消費滿100澳元或以
上，可享10澳元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.heinemann.com.au

須出示有效的登機證，方可享用此優惠。每位持卡人只可享用本優惠一次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Cardholder must present a valid boarding pass to enjoy the offer. Each cardholder can only enjoy the offer once. 
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive AUD10 spending rebate on single purchase of AUD100 or 
above in Heinemann Tax & Duty Free Stores at Sydney Airport

優惠適用於alice McCALL專門店及網上消費交易。
優惠不適用於David Jones or Myer百貨公司專櫃。優惠不可與其他優惠同時使用。
每位持卡人只可享用本優惠三次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to alice McCALL boutiques and online purchase.
The offer is not applicable to purchases at David Jone or Myer department stores.  The offer cannot be used in 
conjunction with any other promotional offers. 
Each cardholder can only enjoy the offer 3 times. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.redballoon.com.au

優惠適用於RedBallon 網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠一次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to online purchase at RedBallon. Each cardholder can only enjoy the offer once. 
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於RedBallon單一消費滿100澳元或以上，可享20澳元消費回贈
Receive AUD20 spending rebate on single purchase of AUD100 or 
above at RedBallon

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.lornajane.com.au

優惠適用於Lorna Jane專門店。優惠不適用於特價促銷店。每位持卡人只可享用本優惠一次。
優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to Lorna Jane stores. Each cardholder can only enjoy the offer once. 
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於Lorna Jane單一消費滿200澳元或以上，可享20澳元消費回贈
Receive AUD20 spending rebate on single purchase of AUD200 or above 
at Lorna Jane

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
apac.hilton.com

於澳洲希爾頓酒店單一消費滿1,000澳元或以上，可享100澳元消費回贈
Receive AUD100 spending rebate on single purchase of AUD1000 or 
above at Hilton properties in Australia

優惠適用於Surf Dive 'n Ski門店。每位持卡人只可享用本優惠一次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to Surf Dive 'n Ski stores. Each cardholder can only enjoy the offer once. 
The offer is valid from 1 October to 31  December 2018.

僅適用於預訂澳洲當地的希爾頓酒店。優惠適用於酒店及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠一次。
優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to hotels located in Australia. The offer is applicable to instore and online purchases. 
Each cardholder can only enjoy the offer once. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.alicemccall.com

Receive AUD55 spending rebate on single purchase of AUD350 or above 
at alice McCALL

於alice McCALL單一消費滿350澳元或以上，可享55澳元消費回贈

國家：日本
Country: Japan

於Activity Japan消費，可享5%現金回贈
Receive 5% cash back when you spend at Activity Japan 

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.activityjapan.com

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.edion.co.jp

優惠適用於網上消費交易。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to online purchase. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於Edion單一消費滿27,000日元或以上，可享1,620日元消費回贈
Receive JPY1,620  spending rebate on single purchase of JPY27,000 
or above at Edion

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://www.parco.jp/

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://pocket-concierge.jp

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://bgjwp.salondenet.jp

於Pocket Concierge網站指定的400家參與餐廳，單一消費滿30,000日元或
以上，可享3,000日元消費回贈
Receive JPY3,000 spending rebate on single spending of JPY30,000 or 
above at Pocket Concierge’s 400 participating fine dining restaurants

於PARCO百貨公司單一消費滿30,000日元或以上，可享3,000日元消費回贈
Receive JPY3,000 spending rebate on single purchase of JPY30,000 
or above at PARCO

於Beauty Guide Japan預約髮型或美甲服務，單一消費滿10,000日元
或以上，可享10%消費回贈
Receive 10% spending rebate on single spending of JPY10,000 or 
above at Beauty Guide Japan’s famous hair or nail salon

每位持卡人只可享用本優惠一次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Each cardholder can only enjoy the offer once. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.takashimaya-dfs.com/en/index.html

於新宿Takashimaya Duty Free Shop SHILLA & ANA單一消費滿30,000日元
或以上，可享1,500日元消費回贈
Receive JPY1,500  spending rebate on single purchase of JPY30,000 
or above at Takashimaya Duty Free Shop SHILLA & ANA in Shinjuku

優惠只適用從成田機場或羽田機場離開日本的遊客, 並須出示護照及機票, 方可享用此優惠。
而購買的物品需要至機場免稅店櫃台領取。此優惠不可與其他優惠同時使用。請查詢網站購物指南以了解更多有關資料。
優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is only applicable to the tourists departing Japan from Narita Airport or Haneda Airport,  present 
passport and air-ticket to enjoy the offer.  
Purchased items will be picked up at Duty-Free pick up counter at the airport.  The offer cannot be used with 
other promotion offers. Please refer to the Shopping guide of designated website for further information.   
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.sandscotaicentral.com/hotels/conrad-macao.html

於澳門金沙城中心康萊德酒店單一消費滿1,500澳門幣或以上，
可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate on single purchase of MOP1,500 or 
above at Conrad Macau, Cotai Central

優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid from 1 October to 30 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.sandscotaicentral.com/offers/holiday-inn-macao.html

於澳門金沙城中心假日酒店單一消費滿1,500澳門幣或以上，
可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate on single purchase of MOP1,500 
or above at Holiday Inn, Cotai Central

優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid from 1 October to 30 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://www.parisianmacao.com/macau-hotel.html

於澳門巴黎人酒店單一消費滿1,500澳門幣或以上，可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate on single purchase of MOP1,500 
or above at The Parisian Macao Hotel

優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid from 1 October to 30 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.venetianmacao.com

於澳門威尼斯人度假村單一消費滿1,500澳門幣或以上，可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate on single purchase of MOP1,500 
or above at The Venetian Macao Resort Hotel

優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://www.sandsmacao.com/dining.html
https://www.venetianmacao.com/restaurants.html
https://www.parisianmacao.com/macau-restaurants.html

於澳門金沙、威尼斯人及巴黎人單一餐飲消費滿800澳門幣或以上，
可享5%消費回贈可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate on single dining purchase of MOP800 or 
above at Sands, The Venetian & The Parisian

參與本計劃的商戶包括：888 buffet, Brasserie, Café Express, Copa Steak House, Dynasty 8, Golden Court, Grand Orbit, 
La Chine, Le Buffet, Lotus Palace, HolidayInn Lounge, Market Bistro, Moonlight noodle, North, Rice Empire, 
Southern Kitchen, Tastes, Conrad The Lounge, Yum Cha。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Participating merchants are: 888 buffet, Brasserie, Café Express, Copa Steak House, Dynasty 8, Golden Court, 
Grand Orbit, La Chine, Le Buffet, Lotus Palace, HolidayInn Lounge, Market Bistro, Moonlight noodle, North, 
Rice Empire, Southern Kitchen, Tastes, Conrad The Lounge, Yum Cha. 
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

優惠適用於網上消費交易。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to online purchase.  The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

優惠適用於網上消費交易。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to online purchase.  The offer is valid from 1 October to 30 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.sanyoginzatower.com/en/

於Sanyo Ginza Tower單一消費滿30,000日元或以上，可享2,000日元消費回贈
Receive JPY2,000 spending rebate on single purchase of JPY30,000 
or above at Sanyo Ginza Tower 

優惠適用於店內消費交易。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable for instore purchase.  The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
cincin.sg/

85折優惠只適用於飲品及酒吧小食，不適用於節日及公眾假期。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
15% off is only applicable to drinks and bar snacks menu, and not applicable during festive periods, special 
occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.changiairport.com

於樟宜機場指定的參與商戶，單一消費滿50新加坡元或以上，可享15新加坡
元消費回贈
Receive SGD15 spending rebate on single purchase of SGD50 or 
above at participating merchants in Changi Airport 

參與本計劃的商戶包括：Avis Car Rental, Budget Car Rental, American Tourister, Avenue Kids, Bee Cheng Hiang, 
Kaboom, Cameras Electronics Computers by Sprint-Cass, Chutney Mary Indian Fast Food, Curry Times, Central 
Thai, E-Gadget, E-Gadget Mini, ETOZ, Eu Yan Sang, Fragrance Bak Kwa, Four Fingers Crispy Chicken , Kidztime!, 
O'Coffee Club, Pure Gold, Pure Gold Jewellers, The Little Shop, So Chocolate, The Chocolatier, The Shilla Duty 
Free Cosmetics & Perfumes, Trunk & Co, WH Smith, Ya Kun Family Café,  Samsonite, Pappa Mia, Colonial Club, 
The Planet Traveller, Boarding Gate, Zakka SG。
每位持卡人只可享用本優惠兩次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Participating merchants are: Avis Car Rental, Budget Car Rental, American Tourister, Avenue Kids, Bee Cheng 
Hiang, Kaboom, Cameras Electronics Computers by Sprint-Cass, Chutney Mary Indian Fast Food, Curry Times, 
Central Thai, E-Gadget, E-Gadget Mini, ETOZ, Eu Yan Sang, Fragrance Bak Kwa, Four Fingers Crispy Chicken , 
Kidztime!, O'Coffee Club, Pure Gold, Pure Gold Jewellers, The Little Shop, So Chocolate, The Chocolatier, The 
Shilla Duty Free Cosmetics & Perfumes, Trunk & Co, WH Smith, Ya Kun Family Café,  Samsonite, Pappa Mia, 
Colonial Club, The Planet Traveller, Boarding Gate, Zakka SG. 
Each cardholder can only enjoy the offer two times only.  The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

15%折扣適用於自助餐及餐牌單點項目。15%折扣不適用於節慶期間、特別節日及公眾假期。
優惠期由2018年10月1日至12月31日。
15% discount is applicable to the buffet and a la carte menu.  15% upfront discount on bill is not applicable during 
festive periods, special occasions, eve of and on public holidays.
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://bedrock.com.sg/

指定消費只適用於午餐單點菜單，不適用於節日及公眾假期。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is only applicable to a la carte lunch menu and not applicable during festive periods, 
special occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Bedrock Bar and 
Grill and 15% off on designated consumption 

於Bedrock Bar and Grill以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可
享85 折優惠

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.benjerry.com.sg/

本優惠適用於以下指定門店（Ben & Jerry's Holland Piazza, Dempsey, Vivo City and 313@Somerset）。
優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid at participating Jen & Jerry’s Singapore stores only (Ben & Jerry's Holland Piazza, Dempsey, 
Vivo City and 313@Somerset). 
The offer cannot be used in conjunction with other promotions offers or discount. The offer is valid from 1 
October to 31 December 2018.

Receive 20% spending rebate on spending in SGD at Ben & Jerry’s 
Singapore

於Ben & Jerry’s Singapore以新加坡元消費，可享20%消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://www.coldstonecreamery.com.sg/contact.html

指定消費只適用於雪糕、 沙冰、奶昔及雪糕蛋糕，不適用於節日及公眾假期。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is only applicable to ice-cream, smoothie, milkshake and ice-ream cake, and not 
applicable during festive periods, special occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 
31 December 2018.

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Cold Stone 
Creamery and 15% off on designated consumption 

於Cold Stone Creamery以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可
享85折優惠

於Cin Cin以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可享85折優惠
Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Cin Cin and 15% 
off on designated consumption

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://www.fat-cow.com.sg/

指定消費只適用於晚餐單點菜單及廚師自選菜式，不適用於節日及公眾假期。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is only applicable to a la carte dinner menu and Chef’s table Omakase during dinner, 
and not applicable during festive periods, special occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 
October to 31 December 2018.

於Fat Cow以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可享85折優惠
Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Fat Cow and 15% 
off on designated consumption 

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards

Receive SGD50 spending rebate on single purchase of SGD600 or 
above at Fairmont Singapore

適用於Accorhotels官網預訂的房間（www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards），僅適用於預訂新加坡爾蒙特酒
店及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠九次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Booking must be made through Accorhotels official website at www.accorhotels.com/mastercardtravelerre-
wards. The offer is only applicable to booking of Fairmont Singapore and online purchase. Each cardholder can 
enjoy the offer nine times only. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於新加坡爾蒙特酒店單一消費滿600新加坡元或以上，可享50新加坡元消費
回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards 

適用於Accorhotels官網預訂的房間（www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards），僅適用於預訂Grand Mercure 
Roxy Hotel及網上消費交易。
每位持卡人只可享用本優惠九次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Booking must be made through Accorhotels official website at www.accorhotels.com/mastercardtravelerre-
wards. The offer is applicable to booking of Grand Mercure Roxy Hotel and online purchase. 
Each cardholder can only enjoy the offer nine times only. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive SGD50 spending rebate on single purchase of SGD500 or 
above at Grand Mercure Roxy Hotel 

於Grand Mercure Roxy Hotel單一消費滿500新加坡元或以上，
可享50新加坡元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.follifollie.com

優惠適用於指定的Folli Follie門店（ION Orchard及VivoCity）。優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用。優惠期由2018
年10月1日至12月31日。
The offer is valid at participating Folli Follie Singapore stores only (ION Orchard and VivoCity). The offer cannot 
be used in conjunction with other promotions offers or discount. The offer is valid from 1 October to 31 
December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards

適用於Accorhotels官網預訂的房間（www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards），僅適用於預訂Ibis Styles Singapore
及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠九次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Booking must be made through Accorhotels official website at www.accorhotels.com/mastercardtravelerre-
wards. The offer is only applicable to Ibis Styles Singapore and online purchase. Each cardholder can enjoy the 
offer nine times only. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive SGD50 spending rebate on single purchase of SGD500 or 
above at Ibis Styles Singapore

於Ibis Styles Singapore酒店單一消費滿500新加坡元或以上，
可享50新加坡元消費回贈

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Katong Kitchen 
and 15% off on designated consumption 

於Katong Kitchen以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可享85折
優惠

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.sentosa.com

於Sentosa指定的參與商戶，單一消費滿50新加坡元或以上，可享15新加坡元
消費回贈
Receive SGD15 spending rebate on single purchase of SGD50 or 
above at participating merchants in Sentosa

參與本計劃的商戶包括：Amara Sanctuary Resort Sentosa (Shutters and Tier Bar); AJ Hackett Sentosa, Breworkz Sentosa 
Boardwalk, Coastes, Shangri-la’s Rasa Sentosa Resort & Spa (Casserole; Silver Shell Cafe; Chi, the Spa); Siloso Beach 
Resort; Le Meridien Singapore, Sentosa (Latest Recipe; The WoW – World of Whisky); Bikini Bar; Capella Singapore 
(Bob’s Bar; Cassia; The Knolls); Mega Adventure; iFly Singapore; Madame Tussauds Singapore; Sentosa Merlion; Sand 
Bar; Sentosa 4D Advertureland; Fun Shop; Good Old Days; One Degree 15 Marina Sentosa Cove; Tiger Sky Tower; 
Singapore Cable Car Sky Network; Spuds & Aprons; Tanjong Beach Club; Wave House Sentosa; Wings of Times。 每位
持卡人只可享用本優惠兩次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Participating merchants are: Amara Sanctuary Resort Sentosa (Shutters and Tier Bar); AJ Hackett Sentosa, Breworkz 
Sentosa Boardwalk, Coastes, Shangri-la’s Rasa Sentosa Resort & Spa (Casserole; Silver Shell Cafe; Chi, the Spa); 
Siloso Beach Resort; Le Meridien Singapore, Sentosa (Latest Recipe; The WoW – World of Whisky); Bikini Bar; Capella 
Singapore (Bob’s Bar; Cassia; The Knolls); Mega Adventure; iFly Singapore; Madame Tussauds Singapore; Sentosa 
Merlion; Sand Bar; Sentosa 4D Advertureland; Fun Shop; Good Old Days; One Degree 15 Marina Sentosa Cove; Tiger Sky 
Tower; Singapore Cable Car Sky Network; Spuds & Aprons; Tanjong Beach Club; Wave House Sentosa; Wings of Times. 
Each cardholder can enjoy the offer two times only.  The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.takashimaya.com.sg

於高島屋百貨，單一消費滿100新加坡元或以上，可享25新加坡元消費回贈

於高島屋購物中心，在指定的參與商戶單一消費滿100新加坡元或以上，
可享25新加坡元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.takashimayasc.com.sg

Receive SGD25 spending rebate on single purchase of SGD100 or 
above at Takashimaya Department Store

Receive SGD25 spending rebate on single purchase of SGD100 or 
above at participating merchants in Takashimaya Shopping Center

參與本計劃的商戶包括：999.9, A/X Armani Exchange,  Alexis, Aveda, Berluti, Book Kinokuniya, British India, Bynd 
Artisan, Coca Restaurant, Cartier, Chopard, Crabtree & Everlyn, d’Good Café, Damiani, Fendi, Flower Diamond, 
Freywille, G2000, Guardian Plus, GUESS, Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine, Innisfree, iROO, Jack Wills, 
Jo Malon, Jurlique, Kiehl’s Since 1851, kimrobinson, Kiton, La Perla, Loewe, Ma Maison, M.A.C, Massimo Dutti, 
Montblanc, Nature’s Farm, Neal’s Yard Remedies, On Pepper, Orbis, Pepper Red, Piaget, Pretty Ballerinas, 
Rebecca Minkoff, Roger Vivier, Sabon, Shanghai Tang, Shop HABA, Societya, Spectacle Hut, Stuart Weitzman, 
The H Store, To b. by agnes b, TUMI, Urban Decay, Vilebrequin, Watsons and Zara。每位持卡人只可享用本優惠四
次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。 
Participating merchants are: 999.9, A/X Armani Exchange,  Alexis, Aveda, Berluti,  Book Kinokuniya, British India, 
Bynd Artisan, Coca Restaurant, Cartier, Chopard, Crabtree & Everlyn, d’Good Café, Damiani, Fendi, Flower 
Diamond, Freywille, G2000, Guardian Plus, GUESS, Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine, Innisfree, iROO, 
Jack Wills, Jo Malon, Jurlique, Kiehl’s Since 1851, kimrobinson, Kiton, La Perla, Loewe, Ma Maison, M.A.C, 
Massimo Dutti, Montblanc, Nature’s Farm, Neal’s Yard Remedies, On Pepper, Orbis, Pepper Red, Piaget, Pretty 
Ballerinas, Rebecca Minkoff, Roger Vivier, Sabon, Shanghai Tang, Shop HABA, Societya, Spectacle Hut, Stuart 
Weitzman, The H Store, To b. by agnes b, TUMI, Urban Decay, Vilebrequin, Watson’s and Zara.  Each cardholder 
can only enjoy the offer four times only.  The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

每位持卡人只可享用本優惠四次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Each cardholder can enjoy the offer four times only.  The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.refineryconcepts.com/saltwater/home-page

指定消費只適用於單點菜單及自助餐，但不適用於節日及公眾假期消費。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is applicable to a la carte menu and buffet, but not applicable during festive periods, special 
occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於Saltwater以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可享85折優惠
Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Saltwater and 
15% off on designated consumption 

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards

Receive SGD50 spending rebate on single purchase of SGD500 or 
above at Mercure Singapore

適用於Accorhotels官網預訂的房間　(www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards)，僅適用於預訂Mercure　Bugis
及 Mercure Stevens酒店及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠九次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Booking must be made through Accorhotels official website at www.accorhotels.com/mastercardtravelerre-
wards. The offer is applicable to booking of Mercure Bugis and Mercure Stevens and online purchase. Each 
cardholder can  enjoy the offer nine times only. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於Mercure Singapore酒店單一消費滿500新加坡元或以上，可享50新加坡
元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://www.oriole.com.sg/locate-us/

指定消費只適用於單點菜單, 但不適用於節日及公眾假期消費。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is applicable to a la carte menu, but not applicable during festive periods, special 
occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Oriole Coffee and 
Bar and 15% off on designated consumption 

於Oriole Coffee and Bar以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可
享85折優惠

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards

適用於Accorhotels官網預訂的房間 (www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards)，僅適用於預訂Novotel Clarke Quay及 
Novotel Stevens酒店及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠九次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Booking must be made through Accorhotels official website at www.accorhotels.com/mastercardtravelerre-
wards. The offer is applicable to booking of Novotel Clarke Quay and Novotel Stevens and online purchase. Each 
cardholder can enjoy the offer nine times only. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive SGD50 spending rebate on single purchase of SGD500 or 
above at Novotel Singapore on Stevens and Novetel Clarke Quay 

於Novotel Singapore on Stevens and Novetel Clarke Quay酒店單一消
費滿500新加坡元或以上，可享50新加坡元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://www.rwsentosa.com/en

參與本計劃的商戶包括：Universal Studios Singapore (只適用於入場門票)，Osia Steak and Seafood Grill, Fratelli – 
Trattoria Pizzeria, Forest, Tangerine, Curate, Sessions, Ocean Restaurant by Cat Cora, L’Atelier de Joel Robuchon, 
Joel Robuchon restaurant及Syun。每位持卡人只可享用本優惠兩次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Participating merchants are: Universal Studios Singapore (entrance ticket only), Osia Steak and Seafood Grill, 
Fratelli – Trattoria Pizzeria, Forest, Tangerine, Curate, Sessions, Ocean Restaurant by Cat Cora, L’Atelier de Joel 
Robuchon, Joel Robuchon restaurant and Syun. Each cardholder can only enjoy the offer two times only. The 
offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive SGD20 spending rebate on single purchase of SGD200 or 
above at participating merchants in Resorts World Sentosa

於Resorts World Sentosa指定的參與商戶，單一消費滿200新加坡元或
以上，可享20新加坡元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://www.pizzaexpress.sg/

Receive 25% spending rebate on purchase of SGD50 or above at 
PizzaExpress Singapore

優惠適用於指定的門店（Scotts Square, Duo Galleria, Holland Village及Marina One）。優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併
使用。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid at participating stores only (Scotts Square, Duo Galleria, Holland Village and Marina One). The 
offer cannot be used in conjunction with other promotions offers or discount. The offer is valid from 1 October to 
31 December 2018.

於PizzaExpress Singapore單一消費滿50新加坡元或以上，可享25%消費  
回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://themarmaladepantry.com.sg/

指定消費只適用於單點菜單, 但不適用於節日及公眾假期消費。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is applicable to a la carte menu, but not applicable during festive periods, special 
occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at The Marmalade 
Pantry and 15% off on designated consumption 

於The Marmalade Pantry以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費
可享85折優惠

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://www.rwsentosa.com/en

優惠適用於指定的門店(Marina Bay Sands, VivoCity, Suntec City及Bugis Junction)。優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併
使用。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid at participating stores only (Marina Bay Sands, VivoCity, Suntec City and Bugis Junction). The 
offer cannot be used in conjunction with other promotions offers or discount. The offer is valid from 1 October 
to 31 December 2018.

Receive 10% spending rebate on single spending of SGD150 
or above at PUMA

於PUMA單一消費滿150新加坡元或以上，可享10%消費回贈

於Straits Cafe以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可享85折優惠

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.straitscafe.com.sg/

指定消費只適用於自助餐及單點菜單, 但不適用於節日及公眾假期消費。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is applicable to buffet and a la carte menu, but not applicable during festive periods, 
special occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Straits Cafe and 
15% off on designated consumption 

於Swissotel單一消費滿600新加坡元或以上，可享50新加坡元消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards

適用於Accorhotels官網預訂的房間（www.accorhotels.com/mastercardtravelerrewards）及網上消費交易。每位持卡人只
可享用本優惠九次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Booking must be made through Accorhotels official website at www.accorhotels.com/mastercardtravelerre-
wards. The offer is applicable to online purchase. Each cardholder can enjoy the offer nine times only. The offer 
is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive SGD50 spending rebate on single purchase of SGD600 or 
above at Swissotel

網上精選商戶
Online Merchants

於iFREE Group以美元消費，可享50%消費回贈

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.iFreegroup.com

Receive 50% spending rebate on purchase in USD at iFREE Group

優惠適用於網上消費並以美元交易。優惠期內，每次交易最高可享USD15消費回贈。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
applicable to online purchase in USD. Spend Rebate is limited to a maximum of USD15 per transaction. The offer 
is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
http://www.kinki.com.sg/

指定消費只適用於單點菜單，不適用於節日及公眾假期。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is only applicable to a la carte menu, and not applicable during festive periods, 
special occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Kinki Restaurant 
and Bar and 15% off on designated consumption 

於Kinki Restaurant and Bar以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費
可享85折優惠

參與本計劃的商戶包括：Ise, AEON Mall Suzuka, Shima, Kitaoji, Vivre, Enmachi, Teramachi, Universal Citywalk Osaka, 
Kintetsu Uehonmachi, Kyobashi, Kintetsu Abeno Harukas, Tenmabashi, Morinomiya, Dotonbori, Sakai, Kuzuha Mall, 
Izumisano, LaLaport Izumi, LaLaport Expocity, Mikage, AEON Mall Kobe Kita, JR Amagasakieki, Nishinomiya, Himeji, 
Shintottori, Yonago, Izumo, Shimonakano, Higashigawara, Kurashiki, Hiroshima Shinkan, Hiroshima Watch Square, 
Hiroshima Game & Disc City, Hiroshima Neverland, Ujina, Tsutayakadenalpark Minami, Yagi, Kure, Fukuyama, 
Higashihiroshima, Hatsukaichi, Kaita, Shimonoseki, Iwakuni, Youme-Town Takamatsu, Matsuyama emifull Masaki, 
Yahatakurosaki, Outlet-Kashihama, Nagasaki, Sunlivecity Kumanan, Kumamoto, Beppu, LaLaport Shinmisato, Akiba, 
Yokohama, Takayama, Atami, Shinkikugawa, Suntomoon Kakitagawa, Otai Mozo-Wondercity, Toyokawa, Toyota, Nagoya, 
Okazaki, Himejiekimae, Minara, Shinsaibashi。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Participating merchants are: Ise, AEON Mall Suzuka, Shima, Kitaoji, Vivre, Enmachi, Teramachi, Universal 
Citywalk Osaka,Kintetsu Uehonmachi, Kyobashi, Kintetsu Abeno Harukas, Tenmabashi, Morinomiya, Dotonbori, 
Sakai, Kuzuha Mall, Izumisano, LaLaport Izumi, LaLaport Expocity, Mikage, AEON Mall Kobe Kita, 
JR Amagasakieki, Nishinomiya, Himeji, Shintottori, Yonago, Izumo, Shimonakano, Higashigawara, Kurashiki, 
Hiroshima Shinkan, Hiroshima Watch Square, Hiroshima Game & Disc City, Hiroshima Neverland, Ujina, 
Tsutayakadenalpark Minami, Yagi, Kure, Fukuyama, Higashihiroshima, Hatsukaichi, Kaita, Shimonoseki, 
Iwakuni, Youme-Town Takamatsu, Matsuyama  emifull Masaki, Yahatakurosaki, Outlet-Kashihama, Nagasaki, 
Sunlivecity Kumanan, Kumamoto, Beppu, LaLaport Shinmisato, Akiba, Yokohama, Takayama, Atami, 
Shinkikugawa, Suntomoon Kakitagawa, Otai Mozo-Wondercity, Toyokawa, Toyota, Nagoya, Okazaki, Himejieki-
mae, Minara, Shinsaibashi. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
https://www.sandsmacao.com/shopping.html
https://www.venetianmacao.com/shopping.html 
https://www.parisianmacao.com/macau-shopping.html

於澳門巴黎人、威尼斯人及金沙城中心任何商戶單筆購物簽賬滿$2,000澳門
幣或以上，可享澳門幣$100現金回贈
Receive MOP100 cash back on single purchase of MOP2,000 or 
above at any merchants in The Parisian, The Venetian & Sands

每位持卡人只可享用本優惠一次。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Each cardholder can only enjoy the offer once. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

於Dean & DeLuca以新加坡元消費，可享5%消費回贈，指定消費可享85折
優惠
Receive 5% spending rebate on spending in SGD at Dean & DeLuca 
and15% off on designated consumption

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.deandeluca.com.sg

於Folli Follie單一消費滿120新加坡元或以上，可享10%消費回贈
Receive 10% spending rebate on single purchase of SGD120 
or above at Folli Follie

於新加坡希爾頓酒店單一消費滿1,600新加坡元或以上，
可享160新加坡元消費回贈
Receive SGD1,600 spending rebate on single purchase of SGD160 or 
above at Hilton properties in Singapore

僅適用於預訂新加坡的希爾頓酒店。優惠適用於店內及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠一次。優惠期由2018
年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to hotels located in Singapore. The offer is applicable to instore and online purchase. 
Each cardholder can only enjoy the offer once. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
apac.hilton.com

於THOMAS SABO以新加坡元消費，可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate on spending in SGD at THOMAS SABO

本優惠適用於指定THOMAS SABO門店(ION Orchard, VivoCity, Raffles City Shopping Centre and Parkway Parade) 。優惠
不可與其他推廣優惠或折扣一併使用。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is valid at participating Thomas Sabo Singapore stores only (ION Orchard, VivoCity, Raffles City 
Shopping Centre and  Parkway Parade). The offer cannot be used in conjunction with other promotions offers or 
discount. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.thomassabo.com

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.refineryconcepts.com/katong-kitchen/home-page

於Surf Dive 'n Ski單一消費滿100澳元或以上，可享20澳元消費回贈
Receive AUD20 spending rebate on single purchase of AUD100 or
above at Surf Dive 'n Ski

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.sds.com.au

城市：澳門
City: Macau

國家：新加坡
Country: Singapore

指定消費只適用於單點菜單，不適用於節日及公眾假期。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
Designated consumption is only applicable to a-la carte menu, and not applicable during festive periods, 
special occasions and on public holidays. The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

1. The promotional period is from 1 October to 31 December 2018, both dates inclusive (the “Promotional Period”) (unless otherwise specified).  Please check 
with the respective participating merchants for details.

2. This promotion applies to customers (each a “Cardholder”) holding HSBC Premier MasterCard® Credit Card issued by The Hongkong and Shanghai 
Banking Corporation Limited in Hong Kong (and its successors and assigns) (the “Bank”) (“Eligible Credit Card”). Eligible Credit Card must be used for 
payment during the Promotional Period in order for Cardholders to enjoy the Spending Rebate Offer (as defined in Clause 3 below) under this promotion.

3. Subject to the offers of the respective participating merchants under this promotion, a Cardholder is entitled to receive a specified amount of spending 
rebate upon meeting designated transaction amount at the participating merchants during the Promotional Period (the “Spending Rebate Offer”).

4. The Spending Rebate Offer is applicable to transactions conducted at physical outlets of the participating merchants in the  participating countries 
only (excluding online stores) (unless specified).  

5. Spending rebate is in form of local currency of the participating merchants in the participating countries which will be converted into Hong Kong Dollars 
at the prevailing exchange rate of the Bank and posted in the credit card statement. Upon verification and confirmation by the Bank that the transaction(s) 
are eligible for the Spending Rebate Offer, the corresponding spending rebate in Hong Kong Dollars will be automatically credited to the Cardholder’s 
Eligible Credit Card account that used to perform the relevant transaction(s) within 30 working days from the transaction(s).

6. The spending rebate amount is calculated with reference to the transaction dates of relevant transactions which must be conducted during the Promotional 
Period. The Bank will determine the eligibility of Cardholders and the applicable spending rebate amount based on the Cardholders’ transaction records 
held with the Bank.

7. Primary Cardholder and additional Cardholder under the same Eligible Credit Card account shall for all purposes of this promotion be treated as separate 
Cardholders and are each eligible to enjoy the Spending Rebate Offer using the Eligible Credit Cards under their respective names. If the eligible Cardholder 
is a combined additional Cardholder, both the primary and the additional Cardholders will be able to use the spending rebate credited to the credit card 
account of the combined additional card.

8. The spending rebate cannot be converted to cash, other products, promotional offers, discounts or be withdrawn as a cash advance and is not transferable. 
It can be used for subsequent credit card purchases only and cannot be used to settle any previous outstanding balance.

9. Cardholders must keep all original sales slips or official payment records in respect of the transactions under this promotion. In case of any dispute, the 
Bank reserves the right at any time during or after this promotion to request a Cardholder to submit the relevant original sales slips, official payment records 
and/or such further documents or evidence as may be required for inspection. All related documents submitted to the Bank will be retained by the Bank 
and will not be returned to the Cardholders.

10. Only Cardholders whose Eligible Credit Card accounts are valid and in good standing during the entire Promotional Period and spending rebate fulfilment 
period will be eligible for the Spending Rebate Offer.

11. Where the spending rebate under this promotion has been credited to a credit card account and there is a subsequent reversal of any transaction(s) in 
respect of which the spending rebate was awarded, the relevant Cardholder is liable for the whole amount of the relevant spending rebate and the Bank 
will deduct such amount of spending rebate directly from the credit card account without prior notice to the Cardholder. 

12. Fraud and abuse will result in forfeiture of a Cardholder’s eligibility to participate in this promotion as well as cancellation of a Cardholder’s credit card(s). 
The Bank further reserves the right to deduct any spending rebate awarded under this promotion directly from the credit card account without prior notice 
to the Cardholder.

13. This promotion is subject to these terms and conditions. The Bank reserves the right to amend these terms and conditions and to terminate the Spending 
Rebate Offer under this promotion at any time without prior notice to the Cardholders. The list of participating merchants under this promotion will be 
updated from time to time. The Bank accepts no liability for any such change or termination.

14. The Bank accepts no liability for and makes no representations or warranties regarding the quality of goods and services provided by participating 
merchants. 

15. No person other than the Cardholder and the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit 
of any of the provisions of these terms and conditions.

16. In case of disputes arising out of this promotion, the decision of the Bank and/or the respective participating merchants shall be final and conclusive. 
17. These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
18. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
19. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of the promotion materials and these terms and 

conditions, the English version shall apply and prevail.

滙豐卓越理財信用卡®尊享優惠 –指定澳洲，日本，中國澳門及新加坡商戶消費（高達25%）簽賬回贈條款及細則

Exclusive privileges for HSBC Premier MasterCard® Credit Card – Terms and conditions for the 
overseas shopping spending rebate offer (up to 25% spending rebate) at Australia, Japan, Macau 
China and Singapore

1.
2.

3.
4.
5.

6.

7.

8.
9.

10.
11.

12.
13.

14.
15.
16.
17.
18.
19.

本推廣優惠的推廣期由2018年10月1日至12月31日（包括首尾兩日）（「推廣期」）（除特別聲明外），詳情請向有關參與商戶查詢。
本推廣適用於所有由香港上海滙豐銀行有限公司（及其繼承人及受讓人）（「本行」）於香港發出的滙豐卓越理財信用卡®（「合資格信用卡」）的持卡人（「持卡人」）。 持
卡人須於推廣期內以合資格信用卡簽賬繳付所有有關費用以享本推廣之簽賬回贈（見下列第3條）。
視乎參與商戶於本推廣所提供之優惠，於推廣期內持卡人於參與商戶簽賬滿指定金額，可享簽賬回贈（「簽賬回贈」）。
簽賬回贈只適用於參與商戶於參與國家當地的門市店舖交易，不適用於參與商戶的網上商店交易（除特別聲明外）。
簽賬回贈以參與商戶於參與國家當地貨幣計算，並以本行的兌換率折算為港幣誌賬於信用卡月結單。經本行核實及確認有關交易可獲享簽賬回贈優惠後，有關的簽賬回贈
將於簽賬日後30個工作天內自動誌入持卡人用作簽賬的合資格信用卡戶口內。
簽賬回贈將根據有關交易的交易日期計算，所有交易均須在推廣期內完成。本行將根據儲存於本行的交易紀錄，以決定持卡人是否符合獲享簽賬回贈的資格及可獲享的簽
賬回贈金額。
同一合資格信用卡戶口下的基本卡持卡人與附屬卡持卡人會被視為獨立的持卡人，並可各自以其合資格信用卡簽賬獲享簽賬回贈優惠。如持卡人為綜合戶口附屬卡持卡人，
則主卡及附屬卡持卡人均可享用已誌入該信用卡戶口內的簽賬回贈。
簽賬回贈不可兌換現金、其他產品、推廣優惠或折扣、或作現金透支提取，亦不得轉讓。有關簽賬回贈只適用於未來的信用卡簽賬，而不可用作繳付尚欠賬項。
持卡人必須保留所有有關交易的簽賬存根正本或正式交易紀錄。如有任何爭議，本行保留權利在此推廣期間或期後隨時要求持卡人提供有關簽賬存根正本、正式交易紀錄
及／或其他文件或證據，以供查閱。本行會保留所有提供予本行的有關文件而不予歸還。
持卡人的合資格信用卡戶口必須於整個推廣期內及獲享簽賬回贈時仍然有效及信用狀況良好，方可獲享簽賬回贈優惠。
持卡人獲享簽賬回贈後，如用作計算簽賬回贈的有關交易被取消，持卡人必須退回整筆有關簽賬回贈金額予本行。本行有權於有關信用卡戶口扣除該簽賬回贈金額而不另
行通知持卡人。 
如有任何欺詐或濫用成分，本行即會取消該持卡人參加本推廣的資格及其信用卡。本行保留權利於有關信用卡戶口扣除持卡人於本推廣獲享的簽賬回贈而不作事先通知。
本推廣受本條款及細則約束。本行有權隨時更改本條款及細則及／或暫停及／或取消本推廣簽賬回贈優惠而無須另行通知持卡人。本推廣的參與商戶名單名及優惠將不時
更新，本行恕不就任何該等更改或取消承擔任何責任。
對於參與商戶就此推廣提供的貨品及服務質素，本行恕不承擔任何責任。
除有關持卡人及本行以外，並無其他人士有權按《合約（第三者權利）條例》強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
就此推廣如有任何爭議，本行及／或參與商戶保留最終決定權。
本條款及細則受現行的監管要求所限。
本條款及細則受香港特別行政區法律規管，並按其詮釋。
本推廣資料及本條款及細則的中英文本如有任何歧義或不一致，概以英文本為準。

借定唔借？還得到先好借！

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
apac.hilton.com

於日本希爾頓酒店單一消費滿100,000日元或以上，可享10,000日元消費回贈
Receive JPY10,000 spending rebate on single purchase of JPY100,000 
or above at Hilton properties in Japan

僅適用於預訂日本當地的希爾頓酒店。優惠適用於店內及網上消費交易。每位持卡人只可享用本優惠一次。
優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to hotels located in Japan. The offer is applicable to instore and online purchase. Each 
cardholder can only enjoy the offer once.
The offer is valid from 1 October to 31 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.appi-japan.com/

於APPI Resort以日元消費，可享5%消費回贈
Receive 5% spending rebate when spending in JPY at APPI Resort

優惠需於酒店直接簽帳, 方可享用此優惠。不適用於通過Paypal預訂之交易。 優惠只適用於指定酒店包括Hotel APPI Grand, 
APPI Hills Shirakaba-no-mori and APPI Kogen Onsen Hotel。優惠期由2018年10月1日至12月31日。
The offer is applicable to instore purchase only.  The offer is not applicable to settle the payment via Paypal. The 
offer is applicable to participating hotels including Hotel APPI Grand, APPI Hills Shirakaba-no-mori and APPI 
Kogen Onsen Hotel.  The offer is valid from 1 October to 30 December 2018.

商戶地址詳情請瀏覽：
For store locations, please visit:
www.yokosojapan-tour.com/

於YOKOSO Japan Tour & Hotel 網站預訂旅行產品或活動, 單筆消費滿35,000
日元或以上，可享5%返現
Receive 5% spending rebate when spending on single purchase of 
JPY35,000 or above on booking Japan local tour at YOKOSO Japan 
Tour & Hotel

優惠只適用於網上消費交易。優惠不適用預定酒店、鐵路周遊票、租車服務及購買機票。優惠期由2018年10月1日至12月
31日。 
The offer is applicable to online purchase only. The offer is not applicable to hotel booking, rail pass, rent-a-car 
or flight reservations. The offer is valid from 1 October to 30 December 2018.


